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        Kołobrzeg, dnia 9 grudnia 2019 r. 
BRM.0002.16.2019.K 

Protokół Nr 16/2019 
 
z XVI sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w dniu 9 grudnia 2019 r.  
o godzinie 9:00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ul. Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

    2a.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r., 

2) zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

3) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2019 – 2027, 

4) szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  

i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

za osiągnięte wyniki sportowe. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia stanowiska Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie zamiaru likwidacji 

opłaty uzdrowiskowej, 

2) wniesienia do Zarządu Portu Morskiego Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością aportu na podwyższenie kapitału zakładowego, 

3) poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

4) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok 

szkolny 2019/2020, 

5) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Schronisku prowadzonym przez Dział Opieki nad Osobami Bezdomnymi –

Schronisko, Ogrzewalnia Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu, 

6) przyjęcia do realizacji przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu projektu pn. „Poszerzenie oferty usług opiekuńczych  

i asystenckich w Gminie Miasto Kołobrzeg w latach 2020 – 2023”, 

7) zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu 

urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”, 

8) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” dla działek nr 225/6 i 225/8 położonych  

w obrębie 11, 

9) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy 

torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard i ulicami Myśliwską  

i Koszalińską, 

10) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg obejmującego tereny 

pomiędzy ul. Bogusława X a ul. Kamienną dla terenów położonych przy  

ul. Kamiennej, 
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11) ustalenia strefy płatnego parkowania oraz opłat za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg 

oraz sposobu ich pobierania, 

12) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

i ustalenia stawki tej opłaty, 

13) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 

nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej, 

14) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

15) uchylenia uchwały Nr XLII/647/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 17 maja 

2018 r. w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących gminny 

zasób nieruchomości oraz warunków udzielania bonifikaty, 

16) sprzedaży działki nr 11/102 obręb 18 położonej przy ul. Kujawskiej  

w Kołobrzegu, 

17) sprzedaży działki nr 393/1 obręb 13 położonej przy ul. Budowlanej  

w Kołobrzegu, 

18) sprzedaży działki gruntu nr 19/13 obręb 17, położonej przy ulicy Wesołej, 

19) sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz dotychczasowego najemcy  

i udzielenia bonifikaty, 

20) oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2023 r. części działki numer 5/8 

obręb 4, położonej przy ul. Obrońców Westerplatte w Kołobrzegu, 

21) przedłużenia na okres do 31.12.2022 r. dzierżawy części działek o numerach: 

242/1 oraz 242/2 obręb 12, położonych przy ul. Ratuszowej w Kołobrzegu, 

22) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 141/9 obręb 13, 

położonej przy ul. Lipowej w Kołobrzegu, 

23)  oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki nr 317 obręb 9, położonej 

przy ulicy Grzybowskiej w Kołobrzegu, 

24) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 4/8 położonej  

w obrębie 4 na Skwerze Komandora Stanisława Mieszkowskiego  

w Kołobrzegu, 

25) sprzedaży działek położonych w Kołobrzegu przy ul. Aniołów Stróżów na 

rzecz Caritas Diecezji Koszalińsko – Kołobrzeskiej, 

26) nabycia prawa własności nieruchomości, 

27) rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Szkoły 

Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II  

w Kołobrzegu, 

28) rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Szkoły 

Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Bolesława Chrobrego 

w Kołobrzegu, 

29) rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli 

Przedszkola Miejskiego nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Juliana Tuwima 

w Kołobrzegu, 

30) rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Miejskiego 

Przedszkola Integracyjnego nr 6 im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu, 
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31) rozpatrzenia skargi na sposób załatwienia wniosku przez Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg.  

4. Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto 

Kołobrzeg w roku szkolnym 2018/2019. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 15/2019 z XV sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 5 listopada 2019 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XVI sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  
 

Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta,  

 Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”  

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 
20 radnych.  Radny nieobecny usprawiedliwiony Piotr Rzepka. Jest to wymagane quorum, 
by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad.  
 

Przewodniczący poinformował, że na wniosek Prezydenta Miasta z dnia 29 listopada 2019 r. 

i 2 grudnia 2019 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506 z późn.zm.) do porządku obrad XVI sesji wprowadził 

następujące projekty uchwał: 

1) w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r. 

2) w sprawie zmian  w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

lata 2019 – 2027, 
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4) w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg za osiągnięte wyniki sportowe.. 

Powyższe projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad, jako punkt 2a 

podpunkty 1, 2, 3 i 4. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad porządkiem obrad, w której udział wzięli: 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, która zgłosiła wniosek formalny o 

zmianę porządku obrad poprzez wycofanie z porządku obrad nw. projektów uchwał: 

 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty – punkt 3 podpunkt 12 

 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 

nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej – punkt 3 podpunkt 13 

 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi – punkt 3 podpunkt 14 

 i wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

 w punkcie 2a.1. zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty 

oraz uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik  

o określonej pojemności.  

 2a.2. zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania 

deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej.  

 2a.3. zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 Pan radny Jacek Woźniak zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad - 

zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 25  

w sprawie sprzedaży działek położonych w Kołobrzegu przy ul. Aniołów Stróżów na 

rzecz Caritas Diecezji Koszalińsko – Kołobrzeskiej. Pan radny poinformował, że ten 

wniosek składa na prośbę bezpośrednio zainteresowanych. 

 Pan radny Artur Dąbkowski zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad – 

punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania oraz opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych 

na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania stał się punktem 2a 

podpunkt 4. I drugi wniosek punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały Nr XLII/647/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 17 maja 2018 r. w 

sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących gminny zasób 

nieruchomości oraz warunków udzielania bonifikaty przenieść do punktu 2a jako 

podpunkt 5. 



5 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący 
zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania nad wnioskami formalnymi o zmianę porządku 
obrad. 
Wnioski formalne o zmianę porządku obrad 
1. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią Prezydent Miasta – 

zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały zawartego w punkcie 3 podpunkt 12 w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

i ustalenia stawki tej opłaty: 

W glosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględną większością ustawowego składu 

Rady i wycofała z porządku obrad projekt uchwały ujęty w punkcie 3 podpunkt 12 w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

i ustalenia stawki tej opłaty. 

 

2. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią Prezydent Miasta – 

zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały zawartego w punkcie 3 podpunkt 13 w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu  

i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz 

Zięba 



6 

 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględną większością ustawowego składu 

Rady i wycofała z porządku obrad projekt uchwały ujęty w punkcie 3 podpunkt 13   

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości 

położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

3.  Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią Prezydent Miasta – 

zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały zawartego w punkcie 3 podpunkt 14 w sprawie 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględną większością ustawowego składu 

Rady i wycofała z porządku obrad projekt uchwały ujęty w punkcie 3 podpunkt 14   

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

4. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią Prezydent Miasta – 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej 

opłaty oraz uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
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odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 

pojemności.  

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględną większością ustawowego składu 

Rady i wprowadziła do porządku obrad w punkcie 2a podpunkt 1 projekt uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności.  

 

5. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią Prezydent Miasta – 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca 

składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto 

Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 
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Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględną większością ustawowego składu 

Rady i wprowadziła do porządku obrad w punkcie 2a podpunkt 2 projekt uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez 

właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

6. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią Prezydent Miasta – 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Kalinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględną większością ustawowego składu 

Rady i wprowadziła do porządku obrad w punkcie 2a podpunkt 3 projekt uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

7. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Jacka 

Woźniaka – zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 25  
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w sprawie sprzedaży działek położonych w Kołobrzegu przy ul. Aniołów Stróżów na rzecz 

Caritas Diecezji Koszalińsko – Kołobrzeskiej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Barwinek 

 

NIEOBECNI (2) 

Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględną większością ustawowego składu 

Rady i wycofała z porządku obrad projekt uchwały ujęty w punkcie 3 podpunkt 25   

w sprawie sprzedaży działek położonych w Kołobrzegu przy ul. Aniołów Stróżów na 

rzecz Caritas Diecezji Koszalińsko – Kołobrzeskiej 

8. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Artura 
Dąbkowskiego: projekt w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz opłat za postój 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 
sposobu ich pobierania ujęty w punkcie 3 podpunkt 11 przenieść do punktu 2a jako  
podpunkt 4: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Karolina Szarłata – Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (2) 
Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględną większością ustawowego składu 
Rady i przeniosła projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania 
oraz opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych na terenie 
Gminy Miasto Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania z punktu 3 podpunkt 11 do 
punktu 2a podpunkt 4. 
 
9. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Artura 
Dąbkowskiego: projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLII/647/18 Rady Miasta 
Kołobrzeg z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych 
stanowiących gminny zasób nieruchomości oraz warunków udzielania bonifikaty ujęty  
w punkcie 3 podpunkt 15 przenieść do punktu 2a jako podpunkt 5: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Jacek Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (2) 
Renata Brączyk, Krzysztof Plewko 
 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględną większością ustawowego składu 
Rady i przeniosła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLII/647/18 Rady 
Miasta Kołobrzeg z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie zasad sprzedaży lokali 
mieszkalnych stanowiących gminny zasób nieruchomości oraz warunków udzielania 
bonifikaty ujęty z punktu 3 podpunkt 15 do punktu 2a jako podpunkt 5. 
 
Porządek obrad XVI sesji po zmianach dokonanych przez Radę Miasta 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

    2a.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki 

tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez 
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właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

4) ustalenia strefy płatnego parkowania oraz opłat za postój pojazdów samochodowych 

na drogach publicznych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg oraz sposobu ich 

pobierania, 

5) uchylenia uchwały Nr XLII/647/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 17 maja 2018 r. w 

sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących gminny zasób 

nieruchomości oraz warunków udzielania bonifikaty, 

6) zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r., 

7) zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

8) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 

2027, 

9) szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  

i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród Prezydenta Miasta Kołobrzeg za 

osiągnięte wyniki sportowe. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia stanowiska Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie zamiaru likwidacji 

opłaty uzdrowiskowej, 

2) wniesienia do Zarządu Portu Morskiego Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością aportu na podwyższenie kapitału zakładowego, 

3) poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

4) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok 

szkolny 2019/2020, 

5) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Schronisku prowadzonym przez Dział Opieki nad Osobami Bezdomnymi –

Schronisko, Ogrzewalnia Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu, 

6) przyjęcia do realizacji przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu projektu pn. „Poszerzenie oferty usług opiekuńczych  

i asystenckich w Gminie Miasto Kołobrzeg w latach 2020 – 2023”, 

7) zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu 

urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”, 

8) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” dla działek nr 225/6 i 225/8 położonych  

w obrębie 11, 

9) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego pomiędzy 

torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard i ulicami Myśliwską  

i Koszalińską, 

10) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg obejmującego tereny 

pomiędzy ul. Bogusława X a ul. Kamienną dla terenów położonych przy  

ul. Kamiennej, 
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11) sprzedaży działki nr 11/102 obręb 18 położonej przy ul. Kujawskiej  

w Kołobrzegu, 

12) sprzedaży działki nr 393/1 obręb 13 położonej przy ul. Budowlanej  

w Kołobrzegu, 

13) sprzedaży działki gruntu nr 19/13 obręb 17, położonej przy ulicy Wesołej, 

14) sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz dotychczasowego najemcy  

i udzielenia bonifikaty, 

15) oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2023 r. części działki numer 5/8 

obręb 4, położonej przy ul. Obrońców Westerplatte w Kołobrzegu, 

16) przedłużenia na okres do 31.12.2022 r. dzierżawy części działek o numerach: 

242/1 oraz 242/2 obręb 12, położonych przy ul. Ratuszowej w Kołobrzegu, 

17) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 141/9 obręb 13, 

położonej przy ul. Lipowej w Kołobrzegu, 

18)  oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki nr 317 obręb 9, położonej 

przy ulicy Grzybowskiej w Kołobrzegu, 

19) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 4/8 położonej  

w obrębie 4 na Skwerze Komandora Stanisława Mieszkowskiego  

w Kołobrzegu, 

20) nabycia prawa własności nieruchomości, 

21) rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Szkoły 

Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II  

w Kołobrzegu, 

22) rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Szkoły 

Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Bolesława Chrobrego 

w Kołobrzegu, 

23) rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli 

Przedszkola Miejskiego nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Juliana Tuwima 

w Kołobrzegu, 

24) rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Miejskiego 

Przedszkola Integracyjnego nr 6 im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu, 

25) rozpatrzenia skargi na sposób załatwienia wniosku przez Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg.  

4. Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto 

Kołobrzeg w roku szkolnym 2018/2019. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz  

z informacją stanowią załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do 

punktu 2a porządku obrad. 
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Punkt 2a podpunkt 1 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki 

tej opłaty oraz uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik  

o określonej pojemności. 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie w formie prezentacji 

kształtowanie się cen za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Następnie przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja po zapoznaniu się ze skutkami nowelizacji 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, po dyskusji większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub negatywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

nie popiera projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Wiesław Parus w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pani radna Danuta Wilk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani Aleksandra Kozieł – Klein – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Odpadami 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Aleksandra Kozieł – Klein - Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Odpadami 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

i ustalenia stawki tej opłaty oraz uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik  

o określonej pojemności: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 
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Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/220/19 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz uchwałę  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 

pojemności. 

 

Punkt 2a podpunkt 2 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu  

i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych  

w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej: 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” nie zostało przedstawione  

z powodu opuszczenia obrad przez Członków Klubu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Jacek Woźniak – Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub nie będzie 

popierał żadnego projektu uchwały w tym pakiecie. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu  

i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych  
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w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej: 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

PRZECIW (2) 
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
BRAK GŁOSU (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 
Izabela Zielińska 
 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Plewko 
 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVII/221/19 zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez 

właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej: 

 

Punkt 2a podpunkt 3 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i go poprze. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” nie zostało przedstawione  

z powodu opuszczenia obrad przez Członków Klubu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Jacek Woźniak – Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub nie będzie 

popierał żadnego projektu uchwały w tym pakiecie. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi: 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 

Izabela Zielińska 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVII/222/19 zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Punkt 2a podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania oraz opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych 

na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem i autopoprawką o treści: § 3 ust.1 pkt 2 l.p. 5 otrzymuje brzmienie: 

„abonament 30 dniowy ECO dla pojazdów z napędem hybrydowym”. 

Pani Agnieszka Kuśmierek – Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej  

i Lokalowej przedstawiła prezentację dot. strefy płatnego parkowania. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 
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1. Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi 

uwag do projektu uchwały i go poprze. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub wyraził negatywne 

stanowisko do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Członek Klubu, która przekazała, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska - Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

jest przeciw temu projektowi uchwały, ponieważ w takiej formie jest on nie do 

przyjęcia. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Jacek Woźniak, który zgłosił następujące poprawki: 

1. Poprawka pierwsza o treści” § 2 ust. 2 pkt 2 po słowie „całoroczna” dopisać  

w nawiasie ( za wyjątkiem ul. Arciszewskiego” 

2. Poprawka druga o treści: § 2 ust. 3 po słowie „strzeżone” dopisać wyrazy „i są 

prawidłowo oznakowane” 

3. Poprawka trzecia o treści: „§ 9 ust. 1 wartość „250 zł” zastąpić wartością „100 

zł” 

4. Poprawka czwarta o treści: § 9 ust. 2 wartość’125 zł” zastąpić wartością „50 

zł” 

5. Poprawka piąta o treści: § 9 ust. 2 wykreślić zapis w nawiasie (jednak nie 

częściej niż dwa razy w roku kalendarzowym)”. 

 Pan radny Jacek Kalinowski zgłosił poprawkę o treści: W § 3 ust. 1 pkt 2 w tabeli 

dodaje się punkt 6 w brzmieniu: „Abonament 180 dniowy posiadacza Kołobrzeskiej 

Karty Mieszkańca  340,00 zł” 

W § 3 ust. 1 pkt 2 w tabeli dodaje się punkt 7 w brzmieniu: „Abonament 360 dniowy 

posiadacza Kołobrzeskiej Karty Mieszkańca 660,00 zł”. 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Adam Hok zgłosił poprawkę o treści: § 14 otrzymuje brzmienie: § 14. 

Uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego i wchodzi w życie 1 kwietnia 2020 r.” 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek  

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem). Pani radna zgłosiła również 

poprawkę o treści: zmiana zapisu § 9 ust. 2 zapis „3 dni kalendarzowych” zastąpić 

zapisem „ 7 dni kalendarzowych”. 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek zgłosił poprawkę o treści: „§ 2 ust. 2 podpunkt 1 po 

zapisie: „w godzinach od 9:00 do 21:00” po przecinku dopisać:”, z wyjątkiem obszaru 

obejmującego ulicę Arciszewskiego na odcinku od ulicy Jedności Narodowej do 

granicy działki nr 10/3 obręb 2, gdzie opłaty będą pobierane w okresie od 1 czerwca 

do 31 sierpnia każdego roku w godzinach od 900 do 2100. 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził glosowania nad zgłoszonymi 

poprawkami do projektu uchwały: 

Glosowanie nad autopoprawką Pani Prezydent Miasta o treści: 

§ 3 ust.1 pkt 2 l.p. 5 otrzymuje brzmienie: 

„abonament 30 dniowy ECO dla pojazdów z napędem hybrydowym” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
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Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Prezydent 

Miasta. 

 

Poprawka zgłoszona przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego: 

W § 3 ust. 1 pkt 2 w tabeli dodaje się punkt 6 w brzmieniu: 

„6) abonament 180 dniowy posiadacza Kołobrzeskiej Karty Mieszkańca  - Kwota 340,00 zł” 

W § 3 ust.1 pkt 2 w tabeli dodaje się punkt 7 w brzmieniu: 

„7) abonament 360 dniowy posiadacza Kołobrzeskiej Karty Mieszkańca – Kwota 660,00 zł” 

W głosowaniu udział wzięło 29 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Bogdan Błaszczyk, Piotr Lewandowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Pana 

radnego Jacka Kalinowskiego. 

 

Poprawka zgłoszona przez Pana radnego Adama Hoka o treści: 

§ 14 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: 

„§ 14. Uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego i wchodzi w życie 1 kwietnia 2020 r.” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Pana 

radnego Adama Hoka. 

 

Glosowanie poprawek zgłoszonych przez Pana radnego Jacka Woźniaka: 

Poprawka Nr 1 o treści: § 2 ust. 2 pkt 2 po słowie „całoroczna” dopisać  

w nawiasie ( za wyjątkiem ul. Arciszewskiego)” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie przyjęła poprawki Nr 1 

Pana radnego Jacka Woźniaka 
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Poprawka Nr 2 o treści: § 2 ust. 3 po słowie „strzeżone” dopisać wyrazy „i są prawidłowo 

oznakowane” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek 

Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska 

 

PRZECIW (8) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Parus 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów przyjęła 

poprawkę Nr 2 Pana radnego Jacka Woźniaka 

Poprawka Nr 3 o treści: „§ 9 ust. 1 wartość „250 zł” zastąpić wartością „100 zł” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 
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Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki Nr 3 

Pana radnego Jacka Woźniaka 

 

Poprawka Nr 4 o treści: Poprawka czwarta o treści: § 9 ust. 2 wartość’125 zł” zastąpić 

wartością „50 zł” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki Nr 4 

Pana radnego Jacka Woźniaka 

 

Poprawka Nr 5 o treści: § 9 ust. 2 wykreślić zapis w nawiasie (jednak nie częściej niż dwa 

razy w roku kalendarzowym)”. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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PRZECIW (7) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów przyjęła 

poprawkę Nr 5 Pana radnego Jacka Woźniaka 

 

Poprawka zgłoszona przez Pana radnego Kamila Barwinka o treści: „§ 2 ust. 2 podpunkt 1 

po zapisie: „w godzinach od 9:00 do 21:00” po przecinku dopisać:”, z wyjątkiem obszaru 

obejmującego ulicę Arciszewskiego na odcinku od ulicy Jedności Narodowej do granicy 

działki nr 10/3 obręb 2, gdzie opłaty będą pobierane w okresie od 1 czerwca do 31 sierpnia 

każdego roku w godzinach od 900 do 2100. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów przyjęła 

poprawkę Pana radnego Kamila Barwinka. 

 

Poprawka zgłoszona przez Panią radną Agnieszkę Trafas o treści:  W § 9 ust. 2 zapis „3 dni 

kalendarzowych” zastąpić zapisem „ 7 dni kalendarzowych”. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła 

poprawkę Pani radnej Agnieszki Trafas.  

 

Po tych glosowaniach, Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz opłat za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg oraz sposobu 

ich pobierania, wraz z przyjętymi poprawkami: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Brączyk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/223/19 w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz opłat za postój 

pojazdów samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania. 

 

Głosowanie nad wnioskiem o godzinną przerwę w obradach. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (6) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Przewodniczący zgodnie z wolą Radnych ogłosił przerwę w obradach do godziny 14. 

Przewodniczący wznowił obrady 

 

Punkt 2a podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLII/647/18 

Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie zasad sprzedaży lokali 

mieszkalnych stanowiących gminny zasób nieruchomości oraz warunków udzielania 

bonifikaty 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały wraz z poprawką o treści: § 4 otrzymuje brzmienie: Uchwała 



27 

 

podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego  

 wchodzi w życie z dniem 1 lutego 2020 r. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały wraz z poprawką, która zostanie zgłoszona w trakcie dyskusji przez członka 

Klubu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały wraz z poprawką 

zgłoszoną przez Pana radnego Bogdana Błaszczyka. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

nie poprze projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak zgłosił poprawkę o treści: § 4 otrzymuje brzmienie: 

Uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego, z mocą obowiązującą od 1 lipca 2020 r. 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani radna Renata Brączyk, która wcześniej zgłosiła do Przewodniczącego poprawkę 

o treści: § 4 otrzymuje brzmienie. Uchwała podlega publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego wchodzi w życie z dniem 1 lipca 

2020 r. wycofała tą poprawkę. 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad poprawką zgłoszoną przez 

Pana radnego Jacka Woźniaka o treści: § 4 otrzymuje brzmienie: Uchwała podlega publikacji 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, z mocą obowiązującą  

od 1 lipca 2020 r. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Maciej Bejnarowicz, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (12) 

 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, 
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Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki Pana 

radnego Jacka Woźniaka. 

 

Głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Pana radnego Bogdana Błaszczyka w imieniu 

Klubu radnych ‘Kołobrzescy Razem” o treści: § 4 otrzymuje brzmienie: Uchwała podlega 

publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego wchodzi w życie  

z dniem 1 lutego 2020 r. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Bartosz Bieńkowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania większością głosów przyjęła 

poprawkę Pana radnego Bogdana Błaszczyka. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały Nr XLII/647/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie 

zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących gminny zasób nieruchomości oraz 

warunków udzielania bonifikaty wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/224/19 w sprawie uchylenia uchwały Nr XLII/647/18 Rady Miasta Kołobrzeg  

z dnia 17 maja 2018 r. w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 

gminny zasób nieruchomości oraz warunków udzielania bonifikaty. 

 

Punkt 2a podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie zmian stawek dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu 

 i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r. 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie pan 

Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta wraz z autopoprawką, którą Radni otrzymali  

3 grudnia 2019 r. Autopoprawka Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydent Miasta i wnioskuje do 

Rady o jego przyjęcie.   

2. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały wraz z autopoprawką Prezydent Miasta. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek 

– Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

poprze projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

W pierwszej kolejności Przewodniczący zarządził glosowanie nad autopoprawką zgłoszoną 

przez Panią Prezydent Miasta do projektu uchwały:  

W tabeli zamieszczonej w § 1 uchwały, po kolumnie 3 dodaje się kolumnę 4 z tytułem: 

„Powierzchnia – korekta”, a następne kolumny uzyskują odpowiednio numerację 5, 6, 7.” 

Państwo Radni otrzymali nowe brzmienie tabeli oraz tekst projektu uchwały po korekcie. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Prezydent 

Miasta. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r. wraz z przyjętą autopoprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 
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NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/225/19 

w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2019 r. wraz  

z autopoprawką. 

 

Punkt 2a podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2019 r. 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie pan 

Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta wraz z autopoprawką, którą Radni otrzymali  

3 grudnia 2019 r. Autopoprawka Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydent Miasta i wnioskuje do 

Rady o jego przyjęcie.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały wraz z autopoprawką Prezydent Miasta. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub wstrzyma się od 

głosu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

nie poprze projektu uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem sprzeciwu ze strony radnych w pierwszej 

kolejności zarządził głosowanie nad autopoprawkami Prezydent Miasta o treści: 
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1. Zmiana nazwy tytułu uchwały w następujący sposób: tytuł „w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r.” zastępuje się tytułem „w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r.” 

 

2. Po § 6 uchwały dodaje się § 7 w brzmieniu: 

„§ 7. Dokonuje się zmian planu przychodów i wydatków samorządowego zakładu 

budżetowego – Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji i załącznik nr 16 do Uchwały Rady 

Miasta Kołobrzeg Nr IV/47/19 z dnia 11 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem Nr 6 do 

niniejszej uchwały.” 

3. Kolejne paragrafy otrzymują odpowiednio numerację 8,9. 

 

4. Uzupełnia się zestaw załączników o załącznik nr 6. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawki 

Prezydent Miasta. 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w 

uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. wraz z przyjętymi autopoprawkami: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 
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Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Plewko 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/226/19 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2019 r. wraz z autopoprawkami. 

Punkt 2a podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie pan 

Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub wstrzyma się od 

głosu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

nie poprze projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027: 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata – Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Kalinowski 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/227/19 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2019 – 2027. 

 

Punkt 2a podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych oraz 

nagród Prezydenta Miasta Kołobrzeg za osiągnięte wyniki sportowe 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.    

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie 

2. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie szczegółowych 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych 

oraz nagród Prezydenta Miasta Kołobrzeg za osiągnięte wyniki sportowe: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/228/19 

w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  

i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród Prezydenta Miasta Kołobrzeg za 

osiągnięte wyniki sportowe. 

 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta 

Kołobrzeg w sprawie zamiaru likwidacji opłaty uzdrowiskowej 

 

Autorem projektu uchwały były Kluby Radnych: „Kołobrzescy Razem”, „Nowy Kołobrzeg”, 

„Prawo i Sprawiedliwość”, „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka. 

W imieniu wszystkich Klubów Radnych projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił 

Pan Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła swoje stanowisko do projektu 

uchwały wyrażone w piśmie znak: WE.3135.1.2019.VI z dnia 03 grudnia 2019 r. Pismo 

stanowi załącznik do protokołu. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinie przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 

Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 

do Rady o jego przyjęcie 



36 

 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych zostały wyrażone w projekcie uchwały, którego byli autorami. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie zamiaru likwidacji opłaty uzdrowiskowej: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/229/19 w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie 

zamiaru likwidacji opłaty uzdrowiskowej. 

 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie wniesienia do Zarządu Portu 
Morskiego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością aportu na podwyższenie kapitału 
zakładowego 
 
Proszę Panią Prezydent Miasta o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 

do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Morska. Opinię przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski – Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 

do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wniesienia do 
Zarządu Portu Morskiego Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością aportu na podwyższenie 
kapitału zakładowego: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Bartosz Bieńkowski, Jacek Woźniak 
 
Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XVI/230/19  
w sprawie wniesienia do Zarządu Portu Morskiego Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością aportu na podwyższenie kapitału zakładowego. 
Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze 
inkasa: 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan 

Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta.   

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas - 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok- 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie poboru opłaty 

targowej w drodze inkasa: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/231/19 

w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa. 

Przewodniczący zgodnie z wolą Rady ogłosił godzinną przerwę obiadową w obradach Rady. 

Przerwa w obradach do godz. 16:00. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrad o godz. 16:00. Przewodniczący poinformował, 

że zwolnił z dalszych obrad Panią radną Małgorzatę Grotto. 

 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok szkolny 2019/2020 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką 

przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Autopoprawka Prezydent Miasta do projektu uchwały o treści:  

”W tabeli zamieszczonej w § 1 uchwały, wiersze L.p. 1 „benzyna bezołowiowa Pb 98” oraz 

wiersz L.p. 2 „benzyna bezołowiowa Pb 95” zostaną zamienione na wiersz L.p. 1 „benzyna 

bezołowiowa”. Cena paliwa dla „benzyna bezołowiowa” zostaje ustalona na poziomie 5,15 zł. 

Tabela otrzymuje brzmienie: 

L.p. Rodzaj paliwa Cena paliwa 

1. benzyna bezołowiowa 5,15 zł 

2. olej napędowy ON 4,96 zł 

3. LPG 2,02 zł 

 
 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus - 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Członek Klubu, który poinformował, że ze względu na potrzebę podpisania 

nowych umów z opiekunami osób niepełnosprawnych w tej sprawie on, jako radny 

będzie głosował za tym projektem uchwały a pozostali Członkowie Klubu również 

będą głosowali za tym projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok- 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że 

Członkowie Klubu będą głosowali indywidualnie. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Jacek Woźniak zapowiedział, że ze względu na istniejące przesłanki 

prawne, które zobowiązują go do wyłączenia się z głosowania w tej sprawie, on nie 

będzie brał udziału w głosowaniu nad tym projektem uchwały. 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak zapowiedziała, że ze względu na istniejące 

przesłanki prawne, które zobowiązują ją do wyłączenia się z głosowania w tej 

sprawie, ona nie będzie brał udziału w głosowaniu nad tym projektem uchwały. 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad autopoprawką zgłoszoną przez Panią Prezydent 

Miasta o treści: 

„W tabeli zamieszczonej w § 1 uchwały, wiersze L.p. 1 „benzyna bezołowiowa Pb 98” oraz 

wiersz L.p. 2 „benzyna bezołowiowa Pb 95” zostaną za mienione na wiersz L.p. 1 „benzyna 

bezołowiowa”. Cena paliwa dla „benzyna bezołowiowa” zostaje ustalona na poziomie 5,15 zł. 

Tabela otrzymuje brzmienie: 

L.p. Rodzaj paliwa Cena paliwa 

1. benzyna bezołowiowa 5,15 zł 

2. olej napędowy ON 4,96 zł 

3. LPG 2,02 zł 

 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Zgodnie z wcześniejszymi zapowiedziami ze względu na istniejące przesłanki prawne, które 
zobowiązują radnych do wyłączenia się z głosowania, w głosowaniu nie wzięli udziału: Pani 
radna Karolina Szarłata – Woźniak i Pan radny Jacek Woźniak. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (3) 
Małgorzata Grotto, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 
 
Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę Prezydent 
Miasta. 
 
Po tym glosowaniu Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Kołobrzeg na rok szkolny 

2019/2020 wraz z przyjętą autopoprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Zgodnie z wcześniejszymi zapowiedziami ze względu na istniejące przesłanki prawne, które 
zobowiązują radnych do wyłączenia się z głosowania, w głosowaniu nie wzięli udziału: Pani 
radna Karolina Szarłata – Woźniak i Pan radny Jacek Woźniak. 
Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Artur Dąbkowski, Wiesław Parus 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Małgorzata Grotto, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/232/19 w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto 

Kołobrzeg na rok szkolny 2019/2020. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku prowadzonym przez Dział Opieki nad 

Osobami Bezdomnymi – Schronisko, Ogrzewalnia Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kołobrzegu, 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo - Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub zapoznał się  

z uzasadnieniem do projektu uchwały i w pełni akceptuje zasady ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Schronisku prowadzonym przez Dział Opieki nad Osobami 

Bezdomnym – Schronisko, Ogrzewalnia Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu. Klub będzie głosował za tym projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały. 



42 

 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku prowadzonym przez 

Dział Opieki nad Osobami Bezdomnymi –Schronisko, Ogrzewalnia Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Grotto 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/233/19  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Schronisku prowadzonym przez Dział Opieki nad Osobami Bezdomnymi –

Schronisko, Ogrzewalnia Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji przez Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu projektu pn. „Poszerzenie oferty usług 

opiekuńczych i asystenckich w Gminie Miasto Kołobrzeg w latach 2020 – 2023”, 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo - Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub z satysfakcją 

popiera poszerzenie oferty usług opiekuńczych i asystenckich w Gminie Miasto 

Kołobrzeg w latach 2020 – 2023 i będzie głosował za tym projektem uchwały.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok- 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia do 

realizacji przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu projektu pn. „Poszerzenie 

oferty usług opiekuńczych i asystenckich w Gminie Miasto Kołobrzeg w latach 2020 – 2023”: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Grotto 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/234/19 

w sprawie przyjęcia do realizacji przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu projektu pn. „Poszerzenie oferty usług opiekuńczych i asystenckich  

w Gminie Miasto Kołobrzeg w latach 2020 – 2023”. 

 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 

udzielania jednorazowej zapomogi z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie 

becikowe” 

 

Autorem projektu jest Grupa Radnych: Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, 

Bartosz Bieńkowski, Maciej Bejnarowicz, Izabela Zielińska. W imieniu Grupy Radnych 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Renata Brączyk. 

Pani radna złożyła także poprawki o treści: 

 Poprawka pierwsza 
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 § 1 pkt 2 w/w projektu uchwały otrzymuje brzmienie: „w § 2 po ust. 1 wprowadza się ust.1a 

w brzmieniu: „1a. W przypadku dziecka posiadającego zaświadczenie, o którym mowa w § 4 

pkt 3 przyznaje się na to dziecko świadczenie w wysokości 1000 zł.” 

Poprawka druga 

W § 1 pkt 3 w/w projektu uchwały w treści dodanego ust. 6 skreśla się wyrazy „ze 

stwierdzoną niepełnosprawnością”. 

Wówczas nowo dodany ust. 6 otrzyma brzmienie: „6. Świadczenie na dziecko przysługuje na 

podstawie zaświadczenia potwierdzającego upośledzenie albo nieuleczalną chorobę 

dziecka, które powstały w prenatalnym okresie rozwoju dziecka lub w czasie i po porodzie do 

ukończenia 1. roku życia dziecka, wystawione przez lekarza posiadającego specjalizację  

w dziedzinie: ginekologii i położnictwa, pediatrii i neonatologii. Zaświadczenie to należy 

przedłożyć wraz z dokumentami, o których mowa w ust. 1.” 

Poprawki zostały złożone na pismie i stanowią załącznik do protokołu. 

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku z dnia 6 grudnia 2019 r. nie wniosła uwag do 

projektu uchwały.  Pismo zawierające stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera poszerzenie 

świadczenia „Kołobrzeskiej becikowe”. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Patrycja Nowak – Zaręba – radca prawny 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady, który zgłosił wniosek 

formalny o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały z porządku 

obrad 

 Pani radna Renata Brączyk 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący zarządził glosowanie n ad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Pana 

radnego Artura Dąbkowskiego o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi  

z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe” z porządku obrad sesji: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki 

 

PRZECIW (6) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu rady i tym samym wycofała z porządku obrad projekt uchwały Grupy Radnych 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi  

z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe”. 

 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – 

Trzebiatowska” dla działek nr 225/6 i 225/8 położonych w obrębie 11 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera 

rozstrzygnięcie Prezydent Miasta w sprawie uwagi wniesionej do wyłożonego do 

publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” dla działek nr 225/6 i 225/8 

położonych w obrębie 11 i poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub nie wypracował jednolitego 

stanowiska do projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

jest przeciwny projektowi uchwały, Klub stoi po stronie właściciela nieruchomości.  

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 
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 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Przedstawiciel – właściciel działek  

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pani Monika Sielewska – Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” dla 

działek nr 225/6 i 225/8 położonych w obrębie 11 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

 

PRZECIW (4) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Kamil Barwinek, Adam Hok, Wiesław Parus, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/235/19 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” dla działek nr 225/6 i 225/8 

położonych w obrębie 11. 
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Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg położonego pomiędzy torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard  

i ulicami Myśliwską i Koszalińską 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 

do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub w obliczu 

planowanych zamierzeń i oczekiwań społecznych będzie głosował za tym projektem 

uchwały.   

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek-Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

w pełni popiera projekt uchwały i solidaryzuje się z mieszkańcami w tej sprawie. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Przedstawiciel mieszkańców ulicy Bocianiej 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
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Kołobrzeg położonego pomiędzy torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard i ulicami 

Myśliwską i Koszalińską: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Bartosz Bieńkowski, Małgorzata Grotto, Danuta Wilk 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/236/19 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg położonego 

pomiędzy torami kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard i ulicami Myśliwską  

i Koszalińską. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg obejmującego tereny pomiędzy ul. Bogusława X a ul. Kamienną dla terenów 

położonych przy ul. Kamiennej 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub postanowił poprzeć 

projekt uchwały, aby umożliwić racjonalne zagospodarowanie tego terenu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-

Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały. Ponadto Pan 

radny powiedział, że powyższy projekt uchwały jest pozytywną odpowiedzią na 

wniosek Komisji Komunalnej, której on przewodniczy. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

nie poprze projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg obejmującego tereny pomiędzy ul. Bogusława X a ul. Kamienną dla 

terenów położonych przy ul. Kamiennej: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Grotto 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/237/19 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg obejmującego 

tereny pomiędzy ul. Bogusława X a ul. Kamienną dla terenów położonych przy  

ul. Kamiennej. 

 

Punkt 3 podpunkt 11 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki  

nr 11/102 obręb 18 położonej przy ul. Kujawskiej w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-

Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

poprze projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący za mknął dyskusję. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży działki  

nr 11/102 obręb 18 położonej przy ul. Kujawskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/238/19 

w sprawie sprzedaży działki nr 11/102 obręb 18 położonej przy ul. Kujawskiej  

w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 12 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki  

nr 393/1 obręb 13 położonej przy ul. Budowlanej w Kołobrzegu, 

  

W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-

Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

poprze projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący za mknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży działki  

nr 393/1 obręb 13 położonej przy ul. Budowlanej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Kamil Barwinek, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XVI/239/19 

w sprawie sprzedaży działki nr 393/1 obręb 13 położonej przy ul. Budowlanej  

w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 13 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki 

gruntu nr 19/13 obręb 17, położonej przy ulicy Wesołej 

 

W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-

Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

nie poprze projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży działki 

gruntu nr 19/13 obręb 17, położonej przy ulicy Wesołej: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/240/19 w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 19/13 obręb 17, położonej przy 

ulicy Wesołej. 

 

Punkt 3 podpunkt 14 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz dotychczasowego najemcy i udzielenia bonifikaty 

 

W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 

Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba-

Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

poprze projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz dotychczasowego najemcy i udzielenia bonifikaty: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Woźniak 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/241/19  

w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz dotychczasowego najemcy  

i udzielenia bonifikaty. 

 

Punkt 3 podpunkt 15 (po zmianach) - podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę 

na okres do 31.12.2023 r. części działki numer 5/8 obręb 4, położonej przy ul. 

Obrońców Westerplatte w Kołobrzegu, 

 

W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 

Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały, ale 

jednocześnie Klub prosi o to, aby w umowie dzierżawy pojawił się element 

uzgodnienia z plastykiem miejskim. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

poprze projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na okres do 31.12.2023 r. części działki numer 5/8 obręb 4, położonej przy  

ul. Obrońców Westerplatte w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/242/19 

w sprawie oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2023 r. części działki numer 5/8 

obręb 4, położonej przy ul. Obrońców Westerplatte w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 16 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia na 

okres do 31.12.2022 r. dzierżawy części działek o numerach: 242/1 oraz 242/2 obręb 12, 

położonych przy ul. Ratuszowej w Kołobrzegu, 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 
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Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały, ale jednocześnie Klub prosi o to, aby w umowie dzierżawy pojawił się 

element uzgodnienia z plastykiem miejskim. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu, która poinformowała, że 

Klub poprze projektu uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przedłużenia na 

okres do 31.12.2022 r. dzierżawy części działek o numerach: 242/1 oraz 242/2 obręb 12, 

położonych przy ul. Ratuszowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (5) 

Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ Nr XVI/243/19 

w sprawie przedłużenia na okres do 31.12.2022 r. dzierżawy części działek  

o numerach: 242/1 oraz 242/2 obręb 12, położonych przy ul. Ratuszowej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 17 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 141/9 obręb 13, położonej przy ul. 

Lipowej w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 
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Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały, ale jednocześnie Klub prosi o to, aby w umowie dzierżawy pojawił się 

element uzgodnienia z plastykiem miejskim dot. poprawy wyglądu wystawki. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu, która poinformowała, że 

Klub poprze projektu uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej o odrzucenie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę 

na okres 3 lat części działki numer 141/9 obręb 13, położonej przy ul. Lipowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

BRAK GŁOSU (5) 

Maciej Bejnarowicz, Małgorzata Grotto, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że rada w wyniku glosowania nie przyjęła wniosku Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej i tym samym nie odrzuciła projektu uchwały.  

Projekt uchwały pozostał w dalszym procedowaniu. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 141/9 obręb 13, 

położonej przy ul. Lipowej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Maciej Bejnarowicz, Małgorzata Grotto, Danuta Wilk, Izabela Zielińska 

\Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/244/19 

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 141/9 obręb 13, 

położonej przy ul. Lipowej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 3 podpunkt 18 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę na okres 3 lat części działki nr 317 obręb 9, położonej przy ulicy 

Grzybowskiej w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że każdy z Członków Klubu będzie 

głosował indywidualnie nad tym projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

poprze projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na okres 3 lat części działki nr 317 obręb 9, położonej przy ulicy Grzybowskiej  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (5) 

Maciej Bejnarowicz, Małgorzata Grotto, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Danuta Wilk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/245/19 

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki nr 317 obręb 9, położonej 

przy ulicy Grzybowskiej w Kołobrzegu. 

 
Punkt 3 podpunkt 19 (po zmianach) – projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, 

na czas nieoznaczony, części działki nr 4/8 położonej w obrębie 4 na Skwerze 

Komandora Stanisława Mieszkowskiego w Kołobrzegu 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 

do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

poprze projektu uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

  

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania 

w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 4/8 położonej w obrębie 4 na Skwerze 

Komandora Stanisława Mieszkowskiego w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (5) 
Maciej Bejnarowicz, Małgorzata Grotto, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/246/19  
w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki nr 4/8 położonej 
w obrębie 4 na Skwerze Komandora Stanisława Mieszkowskiego w Kołobrzegu. 
 

Punkt 3 podpunkt 20 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie nabycia prawa 

własności nieruchomości: 

 

Projekt uchwały przedłożył Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. W imieniu Klubu projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Renata Brączyk.  

 

W imieniu Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pani Prezydent nie wniosła 

uwag do projektu uchwały. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje 

do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 

tym projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował 

za tym projektem uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok- 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały.. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

poprze projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nabycia prawa 

własności nieruchomości: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

  

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (5) 

Bartosz Bieńkowski, Małgorzata Grotto, Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XVI/247/19  

w sprawie nabycia prawa własności nieruchomości. 

 

Punkt 3 podpunkt 21 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

(dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Szkoły Podstawowej nr 5 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Jana Pawła II w Kołobrzegu 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i przygotowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. W imieniu 

Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 

tym projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków 

Klubu zagłosuje indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas- Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały.. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

nie poprze projektu uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

z zapisem w § 1 „Nie uwzględnia się petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Szkoły 

Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II w Kołobrzegu”: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 
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PRZECIW (5) 

Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Małgorzata Grotto, Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/248/19 w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę 

nauczycieli Szkoły Podstawowej nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana Pawła II  

w Kołobrzegu. Rada nie uwzględniła petycji. 

 
Punkt 3 podpunkt 22 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
(dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Szkoły Podstawowej nr 1 z Oddziałami 
Integracyjnymi im. Bolesława Chrobrego w Kołobrzegu, 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i przygotowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. W imieniu 

Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 

tym projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków 

Klubu zagłosuje indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas- Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały.. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

nie poprze projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
z zapisem w § 1 „Nie uwzględnia się petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Szkoły 
Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Bolesława Chrobrego w Kołobrzegu”: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (5) 
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela  
Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Małgorzata Grotto, Jacek Woźniak 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XVI/249/19 w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę 
nauczycieli Szkoły Podstawowej nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Bolesława 
Chrobrego w Kołobrzegu”. Rada nie uwzględniła petycji. 
 
Punkt 3 podpunkt 23 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

(dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Przedszkola Miejskiego nr 1  

z Oddziałami Integracyjnymi im. Juliana Tuwima w Kołobrzegu, 

 
Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i przygotowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. W imieniu 

Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 

tym projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków 

Klubu zagłosuje indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas- Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały.. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

nie poprze projektu uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia petycji z zapisem w § 1 „Nie uwzględnia się petycji wniesionej przez grupę 
nauczycieli Przedszkola Miejskiego nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Juliana Tuwima  
w Kołobrzegu”: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (6) 
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 
Woźniak, Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
\Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Małgorzata Grotto 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XVI/250/19 w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę 
nauczycieli Przedszkola Miejskiego nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Juliana 
Tuwima w Kołobrzegu. Rada nie uwzględniła petycji. 
 
Punkt 3 podpunkt 24 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

(dot. petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Miejskiego Przedszkola 

Integracyjnego nr 6 im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu 

 
Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i przygotowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. W imieniu 

Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – 

Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 

tym projektem uchwały i tym samym przychyli się do wniosku Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków 

Klubu zagłosuje indywidualnie. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas- Członek Klubu, która poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały.. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

nie poprze projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

z zapisem w § 1 „Nie uwzględnia się petycji wniesionej przez grupę nauczycieli Miejskiego 

Przedszkola Integracyjnego nr 6 im. Janusza Korczaka w Kołobrzegu”: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (6) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek  

Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Grotto 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XVI/251/9 w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. petycji wniesionej przez grupę 

nauczycieli Miejskiego Przedszkola Integracyjnego nr 6 im. Janusza Korczaka  

w Kołobrzegu”. 

 
Punkt 3 podpunkt 31 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na sposób 

załatwienia wniosku przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg.  

 
Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i przygotowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na sposób 

załatwienia wniosku przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg. W imieniu Komisji projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

nie wypracował jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrał Pan radny Jacek Woźniak: 

„Szanowni Państwo, sprawa wbrew pozorom jest bardzo ważna, dlatego że jedna pani się 

poskarżyła na panią prezydent a do nas na dyżury radnych przychodzą inni, którzy również 

zgłaszają swoje uwagi. My tłumaczymy oczywiście, po co jest ten zakaz i dlaczego on tam 

funkcjonuje. Jak się czyta uzasadnienie do tego projektu uchwały, to tam można wyczytać, 

że ta droga gruntowa nie została objęta uchwałą rady nadającej jej status drogi publicznej. 

Zerknąłbym do uchwały Wojewódzkiej Rady Narodowej z 89 roku, może tam jest ona 

wymieniona. Z kolei mieszkańcy Kołobrzegu, którzy również zderzyli się ze Strażą Miejską  

i mandatami argumentują, że mimo że pod znakiem nie ma takiej tabliczki, że on nie dotyczy 

służb komunalnych, to Zieleń Miejska sobie tam wjeżdża tą drogą. A taka informacja pod 

znakiem powinna być, ze nie dotyczy to służb komunalnych.” 

 

Pani Prezydent poinformowała, że to zostało zlecone. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
mieszkańców na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, z zapisem w § 1 ”Uznaje się za 
bezzasadną skargę na sposób załatwienia przez Prezydenta Miasta Kołobrzeg wniosku  
z dnia 5 września 2019 r.”: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 
Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Małgorzata Grotto, Wiesław Parus 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XVI/252/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na sposób załatwienia wniosku przez 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg.  
 
Punkt 4 - Informacja Prezydenta Miasta o stanie realizacji zadań oświatowych  

w Gminie Miasto Kołobrzeg w roku szkolnym 2018/2019. 

 

Prezydent Miasta pismem z dnia 28 października 2019 r. przekazała do Rady Miasta 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Kołobrzeg. Informacja 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższą informacją zajmowała się Komisja Oświaty i Kultury na posiedzeniu w dniu 25 

listopada 2019 r. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Komisji. Komisja jedno głośnie pozytywnie zaopiniowała powyższą 

informację. Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub przyjmuje informację 

bez uwag. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub przyjmuje 

informację. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Członek Klubu, która poinformowała, że Klub przyjmuje informację bez uwag.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która poinformowała, że Klub 

zapoznał się z informacją. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Punkt 5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
Pani radna Agnieszka Trafas zgłosiła interpelację ws. udostępnienia wyceny działek nr 225/6 
i nr 225/8. 
 
Pan radny Wiesław Parus złożył interpelację ws. zalewania ulicy Warszawskiej między 
numerami 17 i 21. 
 
Pan radny Łukasz Zięba złożył interpelację ws. wystosowania prośby do GDDKiA dot. 
rozważenia możliwości rozbudowy w górę ekranów dźwiękochłonnych przy ul. Stańczyka. 
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Pan radny Kamil Barwinek złożył 3 interpelacje: 

 w sprawie dostawienia ławek lub przycupek w sąsiedztwie placu zabaw na Osiedlu ‘ 

„Ogrody” 

 w sprawie doświetlenia chodnika przy ulicy Chodkiewicza 

 w sprawie doświetlenia ulicy Bema 5. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył trzy zapytania: 

 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie w szkołach podstawowych stanowisk 

drugich wicedyrektorów 

 w sprawie ilości zbieranych odpadów z ulicznych koszy na śmieci oraz kwoty, jaką 

przeznaczyła na ten cel Gmina Miasto Kołobrzeg w 2019 roku. 

 w sprawie kwot, jakie pozyskuje Komunikacja Miejska z tytułu opłaty dodatkowej oraz 

jej liczby w 2018 i 2019 roku. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył interpelację w sprawie powieszonych na słupach 

oświetleniowych lampek bożonarodzeniowych przy ul. Ratuszowej – lamki są za nisko 

powieszone. 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył jedno zapytanie i jedną interpelację: 

 zapytanie w sprawie stanu technicznego kołobrzeskiego monitoringu 

 interpelacja w sprawie kwoty subwencji oświatowej dla szkół w roku 2019 oraz 

wynagrodzeń nauczycieli. 

 
Punkt 6 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
 
Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdane z działalności między sesjami. 
Sprawozdanie zostało złożone na piśmie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł 
do punktu 7 porządku obrad. 
 
Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący Rady złożył następujące informacje: 

 15 listopada 2019 r. na moje polecenie Biuro Rady przesłało do Państwa Radnych 

informacje Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu o wynikach analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych w ustawowym terminie 

Przewodniczącemu Rady Miasta w związku z rozpoczęciem kadencji oraz w terminie 

do 30 kwietnia 2019 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego z dnia  

14 listopada 2019 r. zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr XV/192/19 z dnia 5 listopada 2019 r. w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. – poz. 5811. 

 Uchwała Nr XV/194/19 z dnia 5 listopada 2019 r. w sprawie opłaty 

uzdrowiskowej – poz. 5813. Uchwała zacznie obowiązywać od dnia 1 

stycznia 2020 r. 
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 Uchwała nr XV/195/19 z dnia 5 listopada 2019 r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg – 

poz. 5815. Uchwała zacznie obowiązywać od dnia 1 stycznia 2020 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 25 listopada 

2019 r. została ogłoszona Uchwała Nr XV/197/19 z dnia 5 listopada 2019 r. w 

sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2019-2023 – poz. 5983. Uchwała wejdzie w życie 10 

grudnia 2019 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego z dnia  

05 grudnia 2019 r. zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr XV/199/19 z dnia 5 listopada 2019 r. w sprawie nadania statutu 

Młodzieżowej Rady Miasta Kołobrzeg – poz. 6368. Uchwała wejdzie w życie 

20 grudnia 2019 r. 

 Uchwała Nr XV/2020.19 z dnia 5 listopada 2019 r. w sprawie nadania nazwy 

Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy – poz. 6369. Uchwała wejdzie 

w życie 20 grudnia 2019 r. 

 Uchwała Nr XV/213/19 z dnia 5 listopada 2019 r. w sprawie nadania nazwy 

Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP- poz. 6370. Uchwała wejdzie  

w życie 20 grudnia 2019 r. 

 Uchwała Nr XV/214/19 z dnia 5 listopada 2019 r. w sprawie nadania nazwy 

Rondo im. Honorowych Dawców Krwi – poz. 6371. Uchwała wejdzie  

w życie 20 grudnia 2019 r. 

 Kolejne sesje zaplanowałem w dniach 18 grudnia 2019 r. sesja budżetowa  

i 16 stycznia 2020 r.” 

 

W tym punkcie porządku obrad głos zabierali: 

 Pani radna Izabela Zielińska, która odniosła się do swojego wystąpienia na początku 

sesji, kiedy jako Przewodnicząca Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka 

Woźniaka przedstawiała stanowisko dot. śmieci. 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady odniósł się do tego 

wystąpienia. 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem). 

 Pan radny Jacek Woźniak w swoim wystąpieniu nawiązał do dyskusji dot. nadania 

nazwy Rondu im. Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy i zwrócił się z prośbą, aby w 

takich sytuacjach nie ograniczać głosów w dyskusji. Pan radny powiedział, że są dwa 

sposoby przedstawiania stanowisk Klubów Radnych: pierwsze przy prezentowaniu 

stanowiska klubu i drugie jego rozwinięcie w trakcie dyskusji. Ponadto Pan radny 

nawiązał do informacji Urzędu Skarbowego dot. analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych przez radnych. 

 Pani radna Izabela Zielińska powiedziała, że każdy mieszkaniec ma prawo przyjść na 

sesję i przysłuchiwać się obradom, jak również po uprzednim zgłoszeniu do 

Przewodniczącego ma prawo zabrać głos. 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

zaprosiła na „Kołobrzeskie Koniki”. 

 Pan radny Krzysztof Plewko powrócił do sprawy udzielania głosu mieszkańcom  

w trakcie obrad sesji. 
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 Pani radna Izabela Zielińska powiedziała, że do radnych zwracają się mieszkańcy  

z różnymi sprawami a temat śmieci jest tematem trudnym. Pani radna powiedziała 

również, że portale społecznościowe w tym zakresie spełniają swoją rolę. 

 Pan radny Jacek Woźniak potwierdził to, o czym mówiła Pani radna Izabela Zielińska, 

jeżeli chodzi o portale społecznościowe. 

 Pan radny Adam Hok w swoim wystąpieniu nawiązał do planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej dot. kontroli kompleksowej jednostek pomocniczych – osiedli, gdzie został 

wyznaczony na Kierownika Zespołu Kontrolnego. W związku ze sprzecznymi 

informacjami dot. tej kontroli, zapytał, kto ma postawić wniosek o wycofanie tego 

punktu z planu pracy Komisji Rewizyjnej: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, czy 

on? Pan radny zapytał tylko dlatego, żeby zespołowi kontrolnemu Komisji Rewizyjnej 

w składzie: Adam Hok i Danuta Wilk nie zarzucono, że tej kontroli nie wykonali. Pan 

radny zwrócił się do Rady o podjęcie stanowiska w tym zakresie. 

 Pan radny Piotr Rzepka powiedział, że chciałby usłyszeć uzasadnienie takiego 

wniosku. Czy powodem tego jest np. brak przerobowych Komisji Rewizyjnej? 

 Pan radny Adam Hok uzasadnił, że usłyszał, że powód jest taki, że w przyszłym roku 

w październiku będą wybory do Rad Osiedli i żeby nie robiono zbytniego zamieszenia 

wokół Rad Osiedli, dlatego ta propozycja zdjęcia z planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

kontroli kompleksowej jednostek pomocniczych miasta – osiedli w zakresie 

praworządności od początku obecnej kadencji. Pan radny powiedział, że dlatego 

czeka na decyzję Rady w tej sprawie. 

 Pani radna Danuta Wilk powiedział, że powodem tego nie jest brak mocy 

przerobowych Komisji Rewizyjnej tylko zapytała, co Komisja ma kontrolować w tych 

Radach Osiedli? W tych Radach ludzie pracują społecznie.  

 Pan radny Jacek Kalinowski – Pan radny przypomniał, że to wszyscy radni głosowali 

za planem pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019. 

 Pani Danuta Wilk w trybie głosu (Ad Vocem). Pani radna potwierdziła, że Rada 

podejmując uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 

2019 zatwierdziła cały plan kontroli Komisji Rewizyjnej.  

 Pan radny Kamil Barwinek postawił wniosek o wykreślenie z planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2019 kontroli dot. Rad Osiedli. 

 Pan radny Piotr Rzepka przypomniał, że taki wniosek, aby on znalazł się w planie 

kontroli Komisji Rewizyjnej zgłosiła Komisja Prawa. Pan radny powiedział również, że 

on wie, co należy skontrolować. Powiedział również, że w przyszłym roku Rada 

stanie przed dyskusją, co dalej z Radami Osiedli, że aktywność tych Rad Osiedli jest 

znikoma i że jest duży problem z przestrzeganiem zapisów statutowych. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Szczegółowa dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem zgłoszonym przez Pana radnego 

Kamila Barwinka w sprawie wykreślenia z planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019 

kontroli kompleksowej jednostek pomocniczych miasta – osiedli w zakresie praworządności 

od początku obecnej kadencji: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (5) 

Małgorzata Grotto, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek radnego 

Kamila Barwinka i tym samym postanowił o wykreśleniu z planu pracy Komisji 

Rewizyjnej z planu kontroli na rok 2019 kontroli kompleksowej jednostek 

pomocniczych miasta – osiedli w zakresie praworządności od początku obecnej 

kadencji. 

 
Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XVI sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz.20:15. 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski  
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 


